
 
 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          

           

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 25/01/2021      

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ : Τον κ. Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης, κ. Κ. Πιερρακάκη 
   
 
 
ΘΕΜΑ :  «Δαπάνες του “Ελληνικού Κέντρου Διαστήματος” για υπερωρίες» 
 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Προς μεγάλη μας έκπληξη, πληροφορηθήκαμε από δημοσίευση στο διαδίκτυο ότι, ένας 
αριθμός υπαλλήλων του “Ελληνικού Κέντρου Διαστήματος” θα πάρει υπερωρίες, κατά το 
έτος 2021, γεγονός που εισηγείται, μάλιστα, δική σας Υπουργική Απόφαση, ήδη 
δρομολογημένη προς έκδοση σε σχετικό ΦΕΚ, όπως αναφέρεται στην άνω ιστοσελίδα, με 
ημερομηνία 15/01/2021. Προκύπτει η εύλογη απορία μας για το ποιο είναι το τόσο επείγον 
και ογκώδες έργο προς διεκπεραίωση, το οποίο έχουν αναλάβει οι εν λόγω υπάλληλοι, για 
το οποίο δεν επαρκεί το οκτάωρο απασχόλησής τους, την ώρα που μια σειρά από ήδη 
υφιστάμενες κοινωνικές και υγειονομικές ανάγκες, που προκαλούν μεγάλες σε ύψος 
δαπάνες προς εξυπηρέτηση από τον προϋπολογισμό, είναι εξόχως ανελαστικές και 
κατεπείγουσες. Έχοντας υπόψη μας το τρέχον μέγεθος της οικονομικής ύφεσης της χώρας 
μας και το ύψος στο οποίο έχει φτάσει το Δημόσιο Χρέος της, μια υπέρογκη δημόσια 
δαπάνη για καταβολή υπερωριών σε μια υπηρεσία, όπως η ανωτέρω, προκαλεί ντροπή 
στο πανελλήνιο.    
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  
 

Πόσοι είναι οι υπηρετούντες υπάλληλοι στο «Ελληνικό Κέντρο Διαστήματος», ποια είναι η 
αριθμητική τιμή της δαπάνης για τη μισθοδοσία τους, συνολικά, ανά έτος και πόσα κτήρια 
νοικιάζονται από το Ελληνικό Δημόσιο και έναντι ποιου αντιτίμου το καθένα για να 
λειτουργεί το ανωτέρω; 
 

Ο ερωτών βουλευτής      

 
Κυριάκος Βελόπουλος 
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